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With 55 years of success in the principles of accounting market, "Fundamental
Accounting Principles, 20th edition" by Wild, Shaw and Chiappetta has endured and
adapted to changes in accounting, technology, and student learning styles. Its
innovation is reflected in its extensive use of small business examples, the integration
of new technology learning tools, superior end-of-chapter material, and a highly
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engaging, pedagogical design.
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很精致的书，排版联系，总结，很适合有的放矢类的自学。

-----------------------------
其实读的是information for decisions那13个章节 作为专业书真的太优秀了
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accounting的内容讲的比教授清楚多了 除了cash
flow那章稍微无聊了一点其他部分条理都很清楚 例子也深入浅出 看的时候完全是享受

-----------------------------
看了好久终于看完了。其实读的是21版，豆瓣好像找不到。。。遗憾的是读大学时英语
程度还不足以应付这本书，不然也不会走这么多弯路。现在也还不算晚，以后尽量看多
点此类书吧。
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